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SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/rPREDSJEDNIKU SKUPŠTINE

Saglasno članu 187 Poslovnika Skupštine Crne Gore, obavještavamo Vas 

da će pitanje predsjedniku Vlade, gospodinu Zdravku Krivokapiću u ime 

Kluba poslanika “Crno na bijelo” na Osmoj - posebnoj sjednici Prvog 

redovnog zasijedanja u 2021. godini koja je zakazana za 24. jun 2021 .godine 

postaviti ovlašćeni predstavnik, poslanik Srđan Pavićević.

Miloš Konatar

PREDSJEDNIK KLUBA POSLANIKA CRNO NA BIJELO

KLUB POSLANIKA CRNO NA BIJELO 

Kancelarija br.28/ tel/fax +382 20 404 574
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Klub poslanika „Crno na bije!o“ 

Podgorica,

21. jun 2021.godine

SKUPŠTINA CRNE GORE 

n/r PREDSJEDNIKU SKUPŠTINE

Na osnovu člana 187 Poslovnika Skupštine Crne Gore, predsjedniku Vlade 
Crne Gore gospodinu Zdravku Krivokapiću, postavijam sljedeće pitanje:

Poštovani predsjedniće Viade,

Žeiio bih da čujem, kako Vi tumaćite u kontekstu najnovijih politićkih 
događanja, odnos srpskih zvanićnika prema Vladi, Vama i zvanićnoj politici 
Crne Gore i njenim protagonistima?
Da li će najnovija događanja imati i kakve reperkusije na zajednićki život u 
regionu i kvalitet susjedskih odnosa između Srbije i Crne Gore? Da li će se 
stavovi zvaničnog Beograda odraziti na turizam, trgovinu, ekonomiju, 
saradnju u domenu kuiture i slićno?
Obrazloženje ću dati na sjednici Skupštine Crne Gore, a odgovor tražim i u 

pisanoj formi.

bijelo”
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Podgorica, 24. jun 2021 .godine

CRNA GORA 

SKUPŠTINA CRNE GORE

Gospodin Aleksa Bečić, predsjednik

Poštovani predsjedniče,

U skladu sa članom 187a Poslovnika Skupštine Cme Gore u prilogu dostavljam 
pisane odgovore na poslanička pitanja, kako bi isti bili dostavljeni uvaženim 
poslanicima prije održavanja sjednice posvećene Premijerskora satu koja je 

zakazana za 12.00 časova.

Svaki odgovor dostavljen je u tri istovjetna primjerka.

S uvažavanjem,

- Zdravko Krivokapić.''a
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Vlada 

Crne Gore
Kabinet predsjednika Vlade

Adresa; Karađorđeva bb, 
81000 Podgorica, Crna Gora 

tel:+382 20 242 530 
fax: +382 20 242 329 

kabinet@gov.me

Podgorica, 24.06.2021 .gođine

Poštovani predsjedniče,

Dostavljam Vam odgovor na pitanje Kluba poslanika Crno na bijelo:

Cijenjeni poslanice Pavićeviću,

Svi srao prethodnih dana bili svjedoci izjava najviših državnih zvaničnika Republike Srbije, ali 
i brojnih novinskih naslova u srpskim medijima, usmjerenih protiv Vlade, mene kao njenog 
predsjednika, i predsjednika Skupštine, g-dina Bečića.

U medijima su se oglasili ministar Vulin, predsjednik Narodne skupštine Republike Srbije Ivica 
Dačić a na kraju i predsjednik Srbije Aleksandar Vučić, koji je rekao “da neće dozvoliti da se 
donošenjem Rezolucije o Srebrenici u cmogorskom Parlamentu stavi kolektivni žig na svakog 
pripadnika našeg naroda", zaključujući ponikom “daieko im lepa kuća".

Želim da istaknem da je ovakav stav visokih državnih funkcionera, a naročito predsjednika 
nama susjedne đržave, sa kojom dijelimo istorijske, tradicionalne i prijateljske veze potpuno 
neprihvatljiv. Prije svega, moram se osvrnuti na događaj koji je pokrenuo lavinu negativnih 
reakcija iz Beograda, a to je usvajanje Rezolucije o Srebrenici, 17. juna u crnogorskom 
Parlamentu i da naglasim njen najvažniji element, u kome se kaže, da ne postoje genocidni 
narodi, već samo pojedinci, što je jasno i eksplicitno rečeno u tekstu ovog dokumenta. Dakle, 
odgovornost za genocid, može snositi i za njega odgovarati isključivo pojedinac. Sve ostalo što 
slušamo i što se plasira ovih dana u srpskim medijima je pokušaj političkog spinovanja teksta 
Rezolucije, usrajeren prema Vladi i meni lično.

Potpuno je neprihvatljiv napad na Vladu Cme Gore i mene lično koji niti smo predlagali 
Rezoluciju niti smo učestvovali u njenom usvajanju. Šta više, ja sam vrlo jasno rekao daje 
njeno usvajanje u ovom trenutku bilo nepotrebno i da samo produbljuje nacinalne, političke i 
svake druge podjele u Crnoj Gori. Pri tome stav Vlade i moj lično vezano za Srebrenicu je vrlo 
jasan i nedvosmislen. Više puta smo ga iskazali i javno saopštili. Neću podsjećati zbog čega 
sam podnio zahtjev za razrješenje ministra Leposavića. Zašto to rade mogu samo da 
pretpostavljam. Ponoviću Marka Miljanova, kojega sam citirao i prekjuče na konferenciji za 
štampu u Luksemburgu: "Kada vas napadaju neraojte odgovarati, jer ako imaju imalo obraza 
zastiđeće se za ono što rade".

Ovakvi neshvatljivi i neprihvatljivi istupi dolaze od lidera i zvaničnika koji se zalažu za 
dobrosusjedske odnose, regionalnu saradnju i našu zajedničku evropsku budućnost. Vlada koju 
ja predvodim, od prvog dana kada je stupila na dužnost poziva na dijalog i saradnju sa
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susjedima. Upoznati ste da sam u cilju jačanja dijaloga, sveukupne saradnje i naših dobrih 
međudržavnih odnosa, premijerki Srbije, na samom početku svog mandata, uputio poziv da 
posjeti Crnu Goru. Kasnije sam sa premijerkom Brnabić na marginama Ekonomskog foruma u 
Delfiju, imao veoma sadržajan sastanak, gdje smo obostrano konstatovali potrebu snažnijeg 
ekonomskog povezivanja dvije države i tješnje saradnje na pianu realizacije evropske agende. 
I to je pravac kojim moramo ići - da pokušamo da saradnjom na ravnopravnim osnovama 
ostvarujemo rezultate u korist i za đobrobit građana obje države.

Smatram da ovaj vid komunikacije, koji je demonstriran prethodnih dana ne smije biti manir 
međudržavne komunikacije i sveukupnih odnosa. Vlada, na čijem sam čelu, nastaviće da poziva 
na dijalog, mir i stabilnost kao preduslove naše zajedničke evropske budućnosti, kao 
nezavisnih, suverenih i ravnopravnih država.

Nova vlada Crne Gore aktivno radi na nadogradnji odnosa sa svim svojim susjedima kako bi 
svojim primjerom dala podstrek za demokratski, ekonomski i svaki drugi napredak regiona. 
Smatramo da smo u sprovodenju te politike vrlo uspješni i prepoznati van granica našeg 
regiona. Mi nemamo otvorenih pitanja sa svojim susjedima, i dosledni smo u sprovođenju ovog 
cilja, ne samo kroz prizmu evropske i evro-atlanske integracije već i kao svom nedvosmislenom 
i trajnom opredjeljenju.

U više navrata istaknuto je da je Cma Gora posvećena razvoju dobrosusjedskih odnosa sa 
Republikom Srbijom, koji su dodatno osnaženi zajedničkim evropskim ciljevima i regionalnim 
kontekstom, te utemeljeni na realnim interesima, ekonomskoj, geografskoj i političkoj 
upućenosti jednih na druge. Saradnja u pojedinim resorima, kao što su unutrašnji poslovi, 
saobraćaj i infrastruktura, ekonomija, turizam i dr. odvija se nesmetano i na zadovoijavajućem 
nivou za obje države. To potvrduju i susreti ministara u Vladi Crne Gore sa svojim kolegama u 
Vladi R. Srbije (ministri kapitalnih investicija, ekologije, prostomog planiranja i urbanizma, 
ekonomskog razvoja, kao i ministarki zdravlja i prosvjete, nauke, kulture i sporta, imali su, u 
prethodnom periodu, brojne radne sastanke sa svojim kolegama u Vladi RS, tokom kojih su 
razmatrani modaliteti unapređenja saradnje među resorima dvije države).

Veliki broj turista iz Srbije koji trenutno borave, sasvim nesmetano, u Cmoj Gori pokazatelj su 
da trenutno „zaoštravanje odnosa’' dvije države na političkoj ravni neće uticati na svakodnevni 
život građana naše dvije države.

Dnevnopolitička neslaganja ne smiju biti prepreka u ostvarivanju saradnje upravo u oblastima 
koje ste Vi pomenuli u Vašem pitanju. Upravo tu Cma Gora i Srbija ostvaruju napredak i 
siguran sam da ćemo uspjeti da ekonomsku i kulturnu povezanost prati i politička. Politika 
nikada nije mogla da utiče na međuljuđske odnose naših građana, jer smo na kraju dana upućeni 
jedni na druge. Prirodno je da imamo nesuglasice, ali mislim daje vrijeme da akcenat stavimo 
upravo na ono što nas spaja, a ne razdvaja.

S uvažavanjem.
Predsjednik Vlade Crne Gore 

Prof. d&tdravko Krivokapić
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